
  18.2.09, סכום פגישה של קהילת בריאות ורפואה בכנס הסוציולוגי

לאה , בוביס-פאולה פדר, צביה בלומשטיין, ר הקהילה"יו –תמי שיפטר : השתתפו בפגישה

, יהודית שובל, ענת שמש, לימור עמרני, עדי פינקלשטיין, אפרת נטר, אהרון אלאור, הגואל

  חגית פרץ, אמה סמטניקוב

  

שלי באשר לפעילות הסקציה " האני מאמין"תי בפני המשתתפים את בפתח הישיבה הצג

בהמשך . ביסוסה ומיסודה, מבחינה פרופסיונאלית והצעתי דרכי פעולה לקידום הפעילות

  :העלו קשיים ורעיונותו, המשתתפים הביעו עמדתם, הישיבה

קשה  ,פגישות הקהילה מתקיימות במרכז הארץ ולכן, חגית פרץ העלתה בעיה טכנית לפיה

הציעה להתגייס לפעילות , בנוסף. לחברים שאינם מהמרכז להשתתף בהן באופן שוטף

מציעה להתכנס . בנושא חוק ועדות האתיקה שמבקש להכפיף את כל הועדות לרופאים

להשמיע  –המטרה . ליר-להקים קבוצה במכון ואן, ולהכין נייר עמדה בנושא או לארגן יום עיון

הציעה להפיץ מידע על פעילות הקהילה בכנס , כן-כמו. את קולנו ועמדתנו כחוקרים

  .היות שאין קהילה כזו באגודה האנתרופולוגית, האנתרופולוגי

יהודית שובל ברכה על השתתפותם של אנתרופולוגים בפגישה והמליצה לחשוב על פעילות 

  .של הבריאות משותפת של חוקרים העוסקים בסוציולוגיה ובאנתרופולוגיה

צביה בלומשטיין הביעה תמיכה בהצעתה של יהודית שובל והוסיפה שהמגמה במחקר כיום 

  .היא לבצע מחקר משולב כמותני ואיכותני

בוביס הציעה לבחור ליום עיון בארגון הקהילה בנושא שמקבל תשומת לב רבה - פאולה פדר

  .התארגנות הדיוטות סביב נושאי בריאות: לדוגמה. באירופה

אה הגואל הציעה לתרגם את התובנות שלנו לגבי התחום ופעילותנו המקצועית בו כדי ל

  .שיעמדו לשימוש אחרים

לבנות מאגר מידע , ב"במסגרת תפקידה במשה, אמה סמטניקוב הציעה לקחת על עצמה

  .בסיסי נתונים בתחום הבריאות –מחקרי 

  

  

 


